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Abstract (en)
[origin: US2015152577A1] A method for continuously processing a thread-like material with a plurality of method steps and a device for carrying out
the method, wherein a feed mechanism (10), a treating (35) and depositing device (36), a transporting device (14), a thermosetting mechanism (32)
and a length compensating mechanism (37) are arranged in a common closed system (5) and the closed system (5) differs from the surroundings
in its interior by at least one first physical property and sub-systems (31, 32, 33, 35, 36, 37) that are shielded from one another are present within
the system (5) for the various method steps, to which sub-systems supply mechanisms (25, 26, 27) are connected, which produce at least partially
different temperatures in the sub-systems (31, 32, 33, 35, 36, 37) as the second physical property.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur kontinuierlichen Bearbeitung eines fadenförmigen Gutes mit mehreren Verfahrensschritten sowie eine
Vorrichtung zur Durchführung des Verfahrens. Erfindungsgemäß sind eine Liefereinrichtung (10), eine Behandlungs- (35) und Ablagevorrichtung
(36), eine Transportvorrichtung (14), eine Thermofixiereinrichtung (32) sowie eine Längenausgleichseinrichtung (37) in einem gemeinsamen
abgeschlossenen System (5) angeordnet und das abgeschlossene System (5) unterscheidet sich in seinem Inneren durch mindestens eine
erste physikalische Eigenschaft von der Umgebung und innerhalb des Systems (5) sind für die verschiedenen Verfahrensschritte gegeneinander
abgeschirmte Untersysteme (31, 32, 33, 35, 36, 37) vorhanden, an die Versorgungseinrichtungen (25, 26, 27) angeschlossen sind, die als zweite
physikalische Eigenschaft zumindest teilweise unterschiedliche Temperaturen in den Untersystemen (31, 32, 33, 35, 36, 37) erzeugen.
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